



Medina Surgery Center

## လနာအကောငဝနဆောငမများ၊ လနာကျသငငေတောငခ ခငးနင

### ကောကခ ခငးများ မဝါဒ

#### ရညရယချက-

Medina ခစပကသမစငတာသည ဝနဆောငမများအတကကျသငသော အဖးအခက တောငခ ခငး၊ ကောကခ ခငးများနင ပတသကသညများက လနာများနင အာမခပေးသများက ပသသင ကားပေးရန ကတ ပပါသည။ အကောငများ ငေပေးခေမက လမျိုး၊ အသကအရယ၊ကျားမ၊ အသားအရောင၊ လမျိုးစနောကခသမငး၊ မလနငင၊ နငငသား ဖစ ခငး၊ မလဘာသာစကား၊ ကးကယသညဘာသာ၊ ကယလကအဂါချူ ရငး ခငး၊ မသနမစမး ဖစ ခငး၊ ပညာရေး၊ အလပ သမဟတ ကျောငး အေခအနေ၊ ပငကယစရက၊ ဆကနယ ခငး၊ အာမခထားရ ခငး၊ လမအသငးအဝငးရပတညမ သမဟတ အ ခားသောခ ခားဆကဆသည က ဟးသညအချကတစခခ စသညတသည မညသပငရစေ မခ ခားဘ အစဉတစကလပဆောငသားမည။ ထ ကောငအဆးတင Medina ခစပကသမစငတာသည လပဂုလတစဉ်းအား စောငရောကကသမအတက ကျသငငေကောကခ ခငးက ငငးလပဂုလတစဉ်းသည Medicaid သမဟတ လျှောပေါကောကခ ခငးအတက အကျူးဝငမရမရက သငတငသော အားထတမမ ပခ မညသညသာမနမဟတသော ကောကခ ခငး လပဆောငမများ(သမဟတ "ECAs" ဤတင ရငးလငးဖေပထားသညအတငး) ကမ ပလပမည မဟတပါ။

အာမခပေးသတငးက ငငးတ၏ ငေ ကေးဆငရာတာဝနရမက သရနားလညစေရန ဆကသယအသပေး၍ အချနလလလောကလောကပေးပါမည။ ပည ပညစစမတတမးတငထား၍ အမနတကယ ပပေးထားသော ဝနဆောငမများအတက အာမခသသည ငေရေးကေးရေးအတက တာဝနယရလမမည။ လနာတစဉ်းစတငး၏ အာမခအကျူးဝငမက နားလညသဘောပေါကထား ခငးသည မဝါဒချမတသ၏ တာဝန ဖစသည။ အာမခအကျူးဝငမ ပ နောကဆကတကျနရသော လနာဆငရာ မညသညတာဝနရ ခငးမဆသည အာမခသ၏ အာမခအကျူးဝငမနင အကျူးခစးခင ရေးဆထားသညပစ ဖင သတမတပါသည။

Medina ခစပကသမစငတာသည အာမခသနင အာမခဝနဆောငသမ အကျူးဝငမ၊ တောငးဆမက အဆးအ ဖတပေး ခငး၊ လနာမ အတစကပေးရမည တာဝနရမက အဆးအ ဖတပေး ခငးများနင ပတသကသည အ ခားသော အချကအလကများနင ခစးခငများ၏ ရငးလငးဖေပချကပေါ် တင မတညသည။

#### နယပယ

အာမခသက ငေတောငခ ခငးနင ကောကခ ခငးမဝါဒသည Medina ခစပကသမစငတာနင သကဆငသည

**အပေယဖငဆမများ**

**Medina** ခစတကသရေးစတတာသည် -Summa Health နှင့် အကျူးအမတမယသော ပငပလနာခစတမစတတာတပေါင်းစပထား ခင်းဖစသည်။ အမေရကန ပညထောငစ အဟင်းယး ပညနယ အရေ မောကပင်းတငတညရသည်။

သာမနမဟတသည် ငေကောကခ ခင်းဆငရာ လပဆောင ခင်းများတင(ECA)- 1)လပဂုလတစဦး၏ ငေးကျနက အဆးသသ ရောငးချ ခင်း။ 2)လပဂုလတစဦး၏ ဆးဝါးသောအချကအလကများက သးစသ ချေးငေအစရငခအေဂုငစများ သမဟတ ချေးငေငှနများသ တင ပ ခင်း 3)ယခငငေတောငးခလာက ပေးရနကျနရသောကောင လအပသည် ကျနးမာရေးစောငရောကမပေးရန ငင်းဆ ခင်း၊ ရေ ဆင်း ခင်း၊ ငေပေးချေရနလအပ ခင်း 4)တရားရေးရာအရ သမဟတ တရားရး လပငနးစဉအရ လအပသော ဥပမာ လပဂုလတစဦးအား အရပဘကအရေးယမစတင ခင်းနှင ထလပဂုလပငစည်းက အာမခအ ဖစထားရ ခင်းတ(ဒေဝါလခ ခင်းက သကသေနှငတကတင ပ ခင်း သမဟတ ပဂုလရေးဆငရာ ထခကမများအတက ဆး ဖတချကများ/ငေ ဖရင်းမများတင အာမခပစည်းထားရရ ခင်းများစသည် ခင်းချကများပါဝငသောလည်း)ပါဝငသည်။

**မဝါဒ**

ခစပကသမစတတာ ဝနဆောငမများ၏ ငေစာရင်းရင်းတမ်းက လနာ/အာမခသသ ထပတးငေတောငးခ ခင်း ပစ ဖငပပေးပါသည်။ အကယ၍ လနာသည် အာမခအကျူးဝငမ မရထားပါက ၎င်းသည် ကယတငပေး လနာဖစ ပး ငေစာရင်းရင်းတမ်းက ဝနဆောငမများ ပေးပးနောက ပပေးပါသည်။ အေ ခနေတောတောများများတင လနာများသည် အာမခဝနဆောငသမတဆင အာမခအကျူးဝငမရရထားသောအခါ ဝနဆောငမများပေး ပး၊ ရသငသည်များက တောငးဆတငသင်းပး၊ ရသငသည်များက အာမခဝနဆောငသမ စစဆေးအက ဖတ ပးနောက ငေစာရင်းရင်းတမ်းများက ပပေးပါသည်။ အချူကစရပများရပါသည်၊ ဥပမာ- လနာမ ထပဆောငးပေးရမည အချူကအလကများ လအပနေသေးသောကောင ရသငသည်များတောငးဆထား ခင်းအား စစဆေးအက ဖတ ခင်းက ရပထားသောအခါ ရသငသည်များတောငးဆ ခင်း လပငနးစဉမတငမ ငေစာရင်းရင်းတမ်းက လနာ နှင/သမဟတ အာမခသသ ပပေးပါသည်။

ငေစာရင်းရင်းတမ်းဖင ငေတောငးခမကာလအတင်း ကောကခ ခင်းများက ဆောငရကစဉအတင်း **Medina** ခစပကသမစတတာ၏ ကယစးလယများနှင/သမဟတ ၎င်းတတာဝနပေးထားသများသည် လနာ/အာမခသသ (တယလဖနး/ဆလဖနး၊ စာပ၊ သမဟတ အးမေးလ ဖင ဆကသယနှင ခင်းတပါဝင၍ ကနသတထား ခင်းမရပါ)ဆကသယရန အားထတမ ပနှငသည်။ လနာအကောငမ ငေကောကခ ခင်းများက မတတမ်း ပစထားပါသည်။

**ငေစာရင်းရင်းတမ်းကာလ-**

ငွေစာရင်းရင်းတမ်းနှင့် အကေးဆုံးများ ဖတ်ချခင်း ကာလက ပထမဆုံး ငွေစာရင်းရင်းတမ်းက လနာအားပေးပေးသည် (ပသည် ရက်စ) နေ့မစ၍ တင်းတာပေး အောက်ပါအတိုင်းဖော် ပထားသည်-

လနာပေးရန်ကျန်ရှိသည်ပမာဏ ၊ Vision မထုတ်ပေးသော ငွေစာရင်းရင်းတမ်း	ငွေစာရင်းရင်းတမ်း မား #1 0-30 ရက်ပေါင်း	ငွေစာရင်းရင်းတမ်း မား #2 31-60 ရက်ပေါင်း	ငွေစာရင်းရင်းတမ်း မား #3 61-90 ရက်ပေါင်း	ငွေစာရင်းရင်းတမ်း မား #4 91-120 ရက်ပေါင်း
--	---	--	--	--

မတချက်- ရက်ပေါင်း 120 တင် ပေးချေမ တသတမတထမရ ခင်း သမဟတ ရက်ပေါင်း 60 တင် တ ပန်မမရပါက အကေးဆုံးပဟ သတမတသည်။

**သာမန်မဟတသော ကောက်ခင်းခင်း လပဆောင်မများ (ECAs)-**

လပဂုလတစဉ်အား စောင့်ရှောက်ကသမအတက ကျသငင်ကောက်ခင်းခင်းက ဆင်းရဲမတေမဆင်ရာလမးညနချက်အရ ၎င်းလပဂုလတစဉ်သည် Medicaid သမဟတ လျှောပေါ်ကောက်ခင်းခင်းအတက အကျုံးဝင်မရမရက သငတငသော အားထတမမပခ "ECAs" ("အဟေယဖင်ဆချက်များ" မတချက်အတင်း) က မလပဆောင် ခင်းသည် Medina ခစပကသမစတတ၏ မဝါဒ ဖစသည်။

Medina ASC သည် ဆင်းရဲသောအကောင်များမ ငင်ကောက်ခင်းမပရာတင် တရားဝင် သမဟတ တရားဥပဒေကောင်းအရ လအပသော လပဆောင်ချက်များအားလုံးအပါအဝင် နည်းလမ်းအားလုံးက ရာဖေဆောင်ရကနိုင်သည်။ မညသပခဆစေ တရားဥပဒေအရ လပဆောင် ခင်းများတင် ဘဏအကောင်မ တရားဝင် နတယခင်း၊ အဖးတနပစည်းများက ပန်လည်သမးယခင်း သမဟတ ပန်ရေးခပတပခ ခင်းတ မပါဝင်ပါ။ Medina ASC ကယစား ဆောင်ရကသများမ လပဆောင်သော ဆင်းရဲသညအကောင်များမ ကောက်ခင်းခင်းတင် တရားဥပဒေအရ လပဆောင်သည် မညသည်လပဆောင်ချက်ကမဆ Medina ASC အားအသပေး၍ ခင် ပချက်ယရမည်။

**Medicaid သမဟတ လျှောပေါ်ကောက်ခင်းခင်း အကျုံးဝင်မက ဆင်းဖတ်ရန် အားထတခင်း-**

- Medina ASC သည် အနည်းဆုံးရက် 90 လျှောက်လာတင်သင်းခင်း ကာလအတင်း ပညစသော Medicaid သမဟတ လျှောဈေး လျှောက်ထားခင်းများ က လနာများအား တင် ပရန်ခင် ပလမမည်။
- Medina ASC သည် လနာအနေ ဖင် Medicaid သမဟတ လျှောပေါ်ကောက်ခင်းခင်းအတက အကျုံးဝင်မ ရ/မရက သငတငသော အားထတမမပဟ လနာ သမဟတ အာမခသအပေါ် ECAs ဆောင်ရကမညမဟတပါ။
- Medina ASC သည် ECAs ကဆောင်ရကရန် ရည်ရယပါက အောက်ပါတသည် ပထမဆုံး သမဟတ ထထကပသော ECAs မစတင်ခင် အနည်းဆုံး ရက်ပေါင်း 30 အတင်း ဆောင်ရကလမမည်။
  - o Medina ASC သည် အကျုံးဝင်သော လပဂုလများမ ငင် ကေးအကအညရနိုင်သည်က စ ဖင် လနာက အသပေး ခင်း၊ ကသစောင့်ရှောက်မအတက အဖးအခက ရယရန် ECAs ကစတင်ရန် ရည်ရယသော အထောက်အပ (သမဟတ အ ခင်းအခင်အာဏာရသ) ထတဖေ ပ ခင်းနှင့် စ ဖင်အကောင်း ကားစပ ပးသည်ရကမစ၍ 3 ရက်ထက မစောဘ ECAs စတင်မည သတမတရကက ဖေ ပပါလမမည်။ အထကပါ အသပေး ခင်း Medicaid နှင့် Medina ASC

လျှော့ပေါ့ကောက်ခံခင်း မဝါဒ အနှစ်ချုပ်က ရုံးရင်းသောဘာသာစကား ဖင်ဖော့ ပလမမည်။ **Medina ASC** သည် လနာက **Medicaid** နှင့် လျှော့ဈေးမဝါဒအကောင်းနှင့် လပဂုလတစဉ်းသည် လျှော့ကထားခင်း လပငန်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ မညီသအကအညီရနိုင်သည်က နှုတ် ဖင်အသပေးရန် သင်တင်သလ ဆောင်ရကလမမည်။

- o **Medina ASC** သည် ငေတောင်းခံလာများအတက ငေကေးရရရန် တစခ သမဟတ တစခထကပသော **ECAs**က မလပဆောင့်ဘ လပဂုလ ပေးရန်ရသော ငေတောင်းခံလာများက ကသစောင့်ရောကမများစအတက စပေါင်းထားပါက ထစပေါင်းထားသော ငေတောင်းခံလာတင် ပါဝင်သော နောက်အကျဆုံးသော ကသစောင့်ရောကမအပင်းအတက ပထမဆုံး ငေတောင်းခံလာ စာရင်းရင်းတမ်းက ပေးပေးနောက် ရကပေါင်း **120** မတင်ခင်ထ **ECAs** ဆောင်ရက ခင်းက ရောင့်ကညီပါလမမည်။
- o **Medina ASC** မ ယခင် ပပေးထားသော ကသမအတက တစခ သမဟတ ပသော ပေးရန်ကျန်သည် ငေတောင်းခံလာများကောင့် ဆေးဘကဆင်ရာ လအပသော ကသစောင့်ရောကမက မပေးခင် ငေပေးချေရန်လအပ ခင်း သမဟတ ငင်းဆ ခင်း သမဟတ ရေ ဆင်းခင်း ပပါက **Medina ASC** သည် ထလပဂုလက **Medicaid** နှင့်/သမဟတ လျှော့ဈေး လျှော့ကထားခင်း ဖောင့်ပစနှင့် အကျုံးဝင်မရသည် လပဂုလများအတက ငေကေးအကအညီရနိုင်ကောင်းက စာ ဖင်ရေးသားဖော့ ပထားသော အသပေးစက ပေးမည် ဖစ ပ နောက်ဆုံး သတမတရကပါ ဖော့ ပလမမည်။ **Medina ASC** သည် ယခင် ပပေးထားသော ကသစောင့်ရောကမရယထားသော လပဂုလများမ လျှော့ကလာများ(သမဟတ သကဆင်လျှင် ပညစသော)တင်သင်းလာလျှင် **Medina ASC** သည် လကခလမမည်မဟတဘ ဆကလကဆောင့်ရကမည် မဟတပါ။ နောက်ဆုံးသတမတရကသည် အသပေးစက ပေးပပေးသည်ရကပေးနောက် ရက **30** ထက မစောင့်ဘ သမဟတ ယခင် ပပေးထားသော ကသစောင့်ရောကမက ပေးထားခင်းအတက ပထမဆုံး ငေတောင်းခံလာ ငေစာရင်းရင်းတမ်း ပေးသည်နောက် ရကပေါင်း **90** ဖစသည်။ **Medina ASC** သည် လပဂုလအား လျှော့ပေါ့ကောက်ခံခင်း မဝါဒ အနှစ်ချုပ်က ရုံးရင်းသောဘာသာစကား ဖင် အသပေးစပေးပ ခင်းနှင့် **ASC** ၏ လျှော့ဈေးမဝါဒအကောင်းနှင့် လပဂုလတစဉ်းသည် လျှော့ကထားခင်း လပငန်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ မညီသအကအညီရနိုင်သည်က နှုတ် ဖင်အသပေးရန် သင်တင်သောအားထတမ ပလမမည် ဖစသည်။ လျှော့ဈေးလျှော့ကထားခင်းက **Medina ASC** မ အချန်နှင့်တပေးည လကခရရပါက လျှော့ကထားခင်းက အ မန်ဆုံး ဖင် ဆောင်ရကပေးလမမည်။

**လျှော့ဈေးလျှော့ကထားခင်းက ဆောင်ရက ခင်း**

- လျှော့ကလာတင်သင်းရမည် ကာလအတင်း လပဂုလတစဉ်းသည် မ ပညစသော လျှော့ဈေးလျှော့ကထားခင်း ကတင်သင်းပါက **Medina ASC** သည် လပဆောင့်လမမည်-
  - o စာမျက်နှာ **5** တင်ဖော့ ပထားသော **Medina ASC** ဆကသယရမည် အချကအလကပါဝင်၍ လျှော့ဈေးလျှော့ကထားခင်းက ပေးမောကမည် လျှော့ဈေးလျှော့ကထားခင်း ဖောင့်ပစတင် လအပသော ထပဆောင့်အချကအလကနှင့်/သမဟတ စာရကစာတမ်း ကဖော့ ပထားသော အသပေးစက လပဂုလအား ပပေးပေးလမမည်။
- လျှော့ကထားခင်း ကာလအတင်း လပဂုလတစဉ်းသည် ပညစသော လျှော့ဈေးလျှော့ကထားခင်းက တင်သင်းပါက **Medina ASC** သည်-

- o လပဂုလသည် စောင့်ရှောက်ကုသမှုအတွက် လျှော့စျေး ဖင်အကျိုးဝင်သည် မဝင်သည်စသည် အကျိုးဝင်မက စစ်ဆေးတတ်မိခင်း၊ အကျိုးဝင်မက စစ်ဆေးတတ်မိခင်း (သက်ဆိုင်လျှင် လပဂုလအနေ ဖင် အကျိုးဝင်သော အကအညီ အပါအဝင်) နှင့် စစ်ဆေးတတ်မိခင်းအခါခါက စာ ဖင်ရေးသား အသေးပေးလမ်းညွှန်။
- လပဂုလသည် စောင့်ရှောက်ကုသမှုအတွက် လျှော့စျေးအကျိုးဝင်ကောင်း စစ်ဆေးတတ်မိပေးပါက **Medina ASC** သည်-
  - o လပဂုလသည် အခမကသခင်ထက် စောင့်ရှောက်ကုသမှုအတွက် လျှော့စျေးအကျိုးဝင်ကောင်း စစ်ဆေးတတ်မိပေးပါက လျှော့စျေးအကျိုးဝင်သည် လပဂုလအဖွဲ့ ရရှိမည့် ကုသစောင့်ရှောက်မှုအတွက်ပေးရမည့် ငွေပမာဏကပသော ငွေတောင်းခံလာ စာရင်းရင်းတမ်းနှင့် ထပ်ပေါင်းစာစစ် စစ်ဆေးတတ်မိ၍ ဖော်ပြသည့်နည်းလမ်း သမဟုတ် နေ ခင်းပေး စေပကသဝန်ဆောင်မှုအတွက် စစ်ပေါင်းကျသငင် (AGB) နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်အား ထည့်သွင်းဖော်ပြ ဖြစ်သရန်နှင့်မညွှန် ပေးပေးလမ်းညွှန်။
  - o လျှော့စျေး ဖင် အကျိုးဝင်သော သ သမဟုတ် သမမ ကယတင်ပေးချေရမည့်ဟု ဆုံးဖြတ်ထားသော ပမာဏထက် ကုသစောင့်ရှောက်မှုအတွက် သ သမဟုတ် သမမ ပေးချေထားသော ပမာဏသည် \$5 ထက်နည်း ခင်းမရှိ၍ မည်သည့် ပမာဏကမဆ ပန်အမေးပေးလမ်းညွှန်။

လျှော့ကလာတင်သင်း ခင်း ကာလတင် **Medina ASC** မှ လျှော့စျေးလျှော့ကထား ခင်းက လက်ခံရရှိ ခင်းမရှိပါက၊ လျှော့စျေးလျှော့ကထား ခင်းက တင်သင်းထား ခင်းမရှိပါက **Medina ASC** သည် ဤတင်ဖော် ပေးထားသည်အတိုင်း လျှော့စျေးမဝါဒနှင့် ပတ်သက်သည့်က လပဂုလအားအသေးပေး ခင်း ပေးလျှင် ပေး ခင်း ကုသစောင့်ရှောက်မှုအတွက် အဖိုးအခက ရယူရန် **ECAs** ကစတင်ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်သည်။

**ကားကားချက်များ**

**Medina ASC** သည် များပေးလသော ရေးချယ်စရာများက ၎င်းတို့၏ လျှော့ပေါ့ကောက်ခံ ခင်း မဝါဒအရ ငွေကေးအကအညီအတွက် အကျိုးမဝင်သည့် အာမခံထားရသည့် အာမခံအပည့်အဝမ်းထားနှင့်သောလနာများအတွက် ကမ်းလမ်းပေးပါသည်။ ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်ရရှိရန် အောက်ဖော်ပြပါ **Medina ASC** မဝါဒများ သမဟုတ် ဤမဝါဒတင် ညွှန် ပေးထားသော စာမျက်နှာ **5 Medina ASC** ဆက်သယရေးအချက်အလက်က ကညွှန်ပါ။

- **Medina ASC** ဘေးအန္တရာယ်ဆင်ရာ ငွေကေးအကအညီ မဝါဒ
- **Medina ASC** ငွေကေးအကအညီ မဝါဒ

**အထေထေ ပဌာန်းချက်များ-**

**အလသးစားမ ဆန့်ကျင်ရေးစည်းမျဉ်း-** လပဂုလသည် လျှော့စျေးအကျိုးဝင်မရဟု ဆုံးဖြတ်ရာတင် **Medina ASC** အနေ ဖင် ယ ကညွှန်ရလောကအောင် ခင်လမ်းမရ ခင်း သမဟုတ် မန်ကန်မရ ခင်း သမဟုတ် ဖအားပေး ခင်းကောင် ဖစစေ အတင်းအ ကပ ခင်းစေမကောင် ဖစစေရရှိလာသော အချက်အလက်ပေါ် တင်မတည်၍ ဆုံးဖြတ်မည့် မဟုတ်ပါ။

**Medicaid အကျုံးဝင်မက ဆေးဖတ်ခင်း-** Medina ASC သည် အကျုံးဝင်မနှင့် လျှောက်ထားမ ပေးမက ခင်းက ဆေးဖတ်ရန် ဝကဘဆကမအချကအလကက ပေးလမမည်။ Medina ASC သည် လပဂလ၏ Medicaid လျှောက်ထားခင်း ပေးမက၍၊ တငသင်း ပးသည်နှင့် ၎င်းပဂလ၏ Medicaid အကျုံးဝင်မ ဆေးဖတ် ပးသည်ထ ရေ ဆင်းထားမည် ဖစသည်။

**Medicaid သမဟတ လျှော့ချေးအကျုံးဝင် ခင်းက ဆေးဖတ်ရန် နောက်ဆုံးအခင်အာဏာ-** ဆေးဖတ် ခင်းအတက နောက်ဆုံးအခင်အာဏာသည် Medina ASC မ လပဂလသည် Medicaid သမဟတ လျှော့ချေးအကျုံးဝင်သည် မဝင်သည်က ဆေးဖတ်ရန် သငတငသော အားထတမက ပလပထားပး၍ ထအတက Medina ASC ၊ စးဟးရေးရးတနှင့် လပဂလပေးရန်ကျန်ရသည်တက ECAs ဖင ဆောငရကနှင့်သည်။

**အဆေးသမားနှင့် သဘောတညမများ-** Medina ASC သည် လပဂလတစဦး၏ ကသစောငရောကမနှင့်ဆငသော ကေးကျန်က အဆေးသသ ရောငင်းခင်း သမဟတ လပေးခင်း ပပါက လပဂလတစဦးအား စောငရောကကသမအတက ကျသငငကောကခ ခင်းက ၎င်းလပဂလတစဦးသည် Medicaid သမဟတ လျှော့ပေါ်ကောကခ ခင်းအတက အကျုံးဝင်မရမရက သငတငသော အားထတမမ ပခင ECAs ဆောငရက ခင်းမ ပရေးက သေချာစေလျက Medina ASC သည် တရားဥပဒေကောငးအရ ပေါင်းစပရေးထားသော သငတငသော သဘောတညမပစတစက ထညသင်းမည် ဖစသည်။

**စာရကစာတမ်းများက အလကထရောနစစနစ ဖင ပေးပ ခင်း-** စာ ဖငအကောငး ကား ခင်း သမဟတ ဆကသယဟေ ကား ခင်းက အလကထရောနစစနစ ဖင လကရရန် နစသကသည်ဟ ဖောပထားသော သ သမဟတ သမ မည်သည် လပဂလသ ဆကသယသည် ဖစစေ Medina ASC သည် ဤမဝါဒတင ဖောပထားသည်အတင်း အလကထရောနစစနစ ဖင(ဥပမာ- အးမေးလ ဖင) ဆကသယ ခင်း သမဟတ စာ ဖငအကောငး ကား ခင်းက ပလပမည် ဖစသည်။

**ငေကေးဆငရာ အကပေးများ**

Medina ASC စးဟးရေးရးသည် ငေပေးချေမအစစဥများ၊ အာမခအကျုံးဝင်မ၊ Medicare နငအဆေးငေကေးဆငရာ မေး မန်းစစမေးများ နငပတသကသော သင၏မေးခန်းများကစ ဖရန် အသငရနေသည်။

ငေကေးဆငရာအဆေးသော ရေးချယစရာများနှင့် အာမခအကျုံးဝင်မ စသည်တနှင့် ပတသကသည် ထပဆောငးအချကအလကများအတက ကျေးေးပ၍ ခေါ်ဆပါ-

- Medina ASC-(330) 952-0014

လပငန်းရးက တနလာနေမ သော ကာနေထ မနက 8:00 မ ညနေ 4:00 ထ ဆကသယနှင့်ပါသည်။